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MUDr. Čeplíková: 

Vieme viacej ohľadom optimalizácie nemocníc a teda to znamená rušenie niektorých 

regionálnych nemocníc, že či vieme viacej? Viem, že prebehla schôdza, tak snáď dačo viac.  

 

PhDr. Čižmár: 

K téme optimalizácia siete nemocníc, sa vrátim v rámci bodu Diskusia, máme na to určený aj 

priestor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 


